
Styremøte 17/9 
 

Tilstede; Ane, Anne, Eva, Pia, Barbro, Yngve, Natasja, 
Hege, Odd, Geir og Inger 

Del 1   Vi startet styremøte med et besøk fra de resterende 
medlemmene av utstillingskomiteen. Yngve startet med å 
takke komiteens oppmøtte medlemmer, for den flotte 
jobben de gjorde med utstillingen klubben hadde den 15-
16 juni i år. 

Utstillingen gikk omtrent i null, klubben sitter igjen med en 
del rosetter og det mangler noen innbetalinger ( som ikke 
er forfalt) og vi venter en faktura som ikke har kommet. 

Vi hadde en prat rundt alle fordelene og ulemper med 
forarbeidet til, og utføringen av, utstillingen. 

De resterende medlemmene av utstillingskomiteen ble 
informert om at klubben ikke lenger hadde en fungerende 
komite, og at klubben derfor hadde bestemt seg for å ikke 
avholde utstilling i 2025. Dette syntes de var synd spes 
iom at klubben fyller 15 år neste år. 

 

Del 2   Styret hadde en gjennomgang av et par mail de 
hadde fått. De ble diskutert og svart ut. 


